
Möte med sockenrådet 1/6 2023 vid Näshults IP 

Närvarande: Tord Sandell, Per Lindgren, Sara Lindgren, Jan Karlsson 
och Claes Sjöberg. 
 
 

1. Ordförande Tord Sandell öppnade mötet. 
2. Till sekreterare valdes Jan Karlsson. 
3.  Att justera protokollet valdes Sara Lindgren. 
4. Ekonomin: Claes S redogjorde det ekonomiska läget, inte hänt 

så mycket. Väntar på räkningar från vintermarknaden. Kassören 
ser till att betala till Näshults IF för 3 års uppsättning av 
marknadsstånd vid vintermarknaden. Pengarna från Harry 
Johanssons begravning föreslås gå till den framtida golfbanan. 

5. Flyttning av återvinningen i Näshult. Per L har kontakt med 
Björn Wiberg på kommunen. 

6. Minigolfbanan: Vi avvaktar med att riva upp den gamla banan 
till vi får finansiell lösning på den nya. 

7. Övrigt: 
 - Slå av ytan vid badet till hösten med röjsåg med snöre. 
 - Diskuterades om att skaffa bättre högtalare inför nästa 

valborg. 
 - Beslutade ha en sockenfest 19/8 2023. En kommitté som tar 

hand om planeringen utsågs med Tord S, Sandra L och Sara L. 
 - Beslutade efter varje möte maila till ordf. i 

medlemsföreningarna.  
 - Kassören skickar ut fakturor till medlemsföreningarna. 
8. Ordförande avslutade mötet. 
 
 
Sekreterare   Justeras 
 
 
   
Jan Karlsson   Sara Lindgren   


